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İrfan Gündüz konuşmasına İstanbul Grand Airport (IGA)’nın 2018 yılında açılmasının 
amaçlandığını ve yeni havaalanı projesinin Yap-İşlet-Devret sistemiyle sürdürüleceğini 
belirterek başladı. Şirketleri 25 yıllık işletme sürecinden sonra 2043 yılında havaalanının 
işletmesini başka bir şirkete aktaracak. İrfan Gündüz projenin hem havayolu ve yer 
şirketlerinin, hem de yolcuların ihtiyaçlarını karşılayacağını düşünüyor. 

İrfan Gündüz’ün verdiği bilgilere göre proje 2013 yılında başladı ancak ilk safhanın inşaatına 
mali sebeplerden dolayı 2015 yılında başlanabildi ve tamamlanması 3 yıl daha sürecek. 

Gündüz konuşmasına İstanbul’un Avrupa yakasının kuzey kıyısında yer alan yeni havaalanı 
hakkında detaylar vererek devam etti. Örneğin, 7,594 hektar alana kurulucak ve 13 km 
uzunluğa ve 7 km derinliğe sahip olacak proje Atlanta ve London Heathrow gibi 
muadillerinden birkaç kat daha büyük olacak. İlk safhada iki pist inşa edilecek ve yolcu 
terminal binası yıllık 90 milyon yolcu kapasiteye sahip olacak. Bundan 16 ay sonra, ikinci 
aşamaya başlanacak ve üçüncü pist operasyona hazır olacak. Üçüncü pistin açılmasını 
takiben dördüncü pistin yapımına da başlanacak. Gündüz’e göre yılllık beklenen yolcu sayısı 
80 milyon ve bu sayıya ulaşıldığında ikinci yolcu terminali inşa edilecek. Projenin son 
aşaması beşinci ve altıncı pistlerin yapımını içeriyor, bu noktadan sonra havaalanı yılda 150 
milyondan fazla yolcuyu ağırlayabilecek kapasiteye sahip olacak.  

IGA tek bir ana binadan işletilecek ve uydu binalara sahip olmayacak; bu transfer yolcularına 
oldukça zaman kazandıracak. IGA oldukça fazla sayıda transfer yolcuya sahip olan Türk 
Havayolları’nın yeni hubı olacağı için yeni havaalanının THY’nin operasyonuna uygun, 
gelişmiş transfer olanakları olacak. Otopark kısmı 18,000 araçlık kapasiteye sahip olacak. 
Havaalanı İstanbul’un merkezine 3 adet metro ve tren hattıyla bağlanacak. İrfan Gündüz 
yolcu deneyiminin kendileri için çok önemli olduğunu düşünüyor ve yeni havaalanını mümkün 
olduğunca konforlu yapmak için ellerinden geleni yaptıklarını belirtiyor.  

 

 


